
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 27. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 471
Vil ministeren kommentere artiklerne ”Prognoserne skød for højt: 9.000 færre
biler krydser Limfjorden” og ”Forskere om trafikprognoser: Urealistisk med så
mange biler i fremtiden”, bragt i Ingeniøren den 12. december 2014, om be-
regningsmodellerne for trafikprognoser, og herunder oplyse, om artiklens kon-
klusioner vedrørende overestimering af trafikbelastningen giver anledning til
at revurdere beregningerne for motorvejsstrækninger, som er under planlæg-
ning eller overvejelse, f.eks. Hærvejsmotorvejen og Frederikssundmotorve-
jen? Kan ministeren i modsat fald garantere, at de beregnede trafikbelastnin-
ger/-behov er rigtige, og dermed at de faktuelle beslutningsgrundlag for vej-
strækningerne er korrekte?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anne.Baastrup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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